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ANSLAG/BEVIS Protokollet är justerat. Justeringen har tillkännagivits genom anslag. 

  

Organ Kommunfullmäktige 

Sammanträdesdatum 2018-03-26 

Datum då anslaget sätts upp 2018-04-05 

Datum då anslaget tas ned 2018-05-27 

  

Förvaringsplats för protokollet Närarkivet 

  

  

Underskrift Mia Nilsson 

  
 

Plats och tid Arvika Näringslivscentrum, hörsalen, kl. 19.00–21.45 

  

Beslutande ledamöter Se nästa sida. 

  

Övriga närvarande Mikael Jareke, kommundirektör 

Anna Wikstrand, bitr kommundirektör 

Eva Nilsson, verksamhetschef Vård och omsorg 

Birgitta Jansson, ekonomichef 

Andreas Solin, personalchef 

Mattias Larsson, myndighetschef 

Per-Joel Sewelén, verksamhetschef Lärande och stöd 

Lars-Erik Jansson, koncernstrateg 

Mikael Engstig, tf VD Arvika Fastighet 

Lennart Rönning, VD Arvika kommunnät AB 

Anders Norrby, VD Arvika Teknik AB 

Lasse Hägglund, webbmaster 

Morgan Danielsson (S), kommunrevisor 

Tommy Brever (S), ej tjänstgörande ersättare 

Bengt Rönnehäll (S), ej tjänstgörande ersättare 

Mia Nilsson, sekreterare 

 

  

Justerare Nils-Gunnar Andersson och Börje Wahlund 

Justeringens plats och tid Kommunledningsstabens kansli den 4 april  

Paragrafer 51 - 65 

  

  

Sekreterare Mia Nilsson 

  

  

Ordförande Lars-Ove Jansson 

  

  

Justerare Nils-Gunnar Andersson Börje Wahlund 
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Beslutande ledamöter  

  

Lars-Ove Jansson, ordförande (S) 

Jan Westergren, 1:e vice ordförande (M) 

Gerd Karlsson, 2:e vice ordförande (S) 

Peter Söderström (S) 

Claes Pettersson (S) 

Jan Wettmark (M) 

Aina Wåhlund (S) 

Mona Smedman (C) 

Lena Kandergård (S) 

Sten Fransson (S) 

Kristina Bengtsson Nilsson (M) 

Eva Svensson (S) 

Barbara Hinsch (MP) 

Per-Olov Ålander (C) 

Gösta Frödin (L) 

Jenny Boquist (S) 

Peter Joensuu (M) 

Kenneth Wåhlund (S) 

Maria Rönnehäll (S) 

Nils-Gunnar Andersson (S) 

Börje Wahlund (M) 

Camilla Gustafsson (C) 

Lisa Levin (S) 

Anders Söderström (S) 

Alina Koltsova (MP) 

Rikard Dahlin (S) 

Karl-Erik Hylén (SD) 

Sven-Inge Eriksson (M) 

Håkan Jivesand (S) 

Robert Aronius (C) 

Kersti Lundin (V) 

Kenneth Johannesson (S) 

Christopher Jakobsson (KD) 

Jonas Ås (S) 

Eva-Lisa Shala (S) 

Ingela Jonsson (C) 

Henrik Axelsson (S) 

Martin Peeters (MP) 

Mattias Forsberg (V) 

Henrik Samuelsson (M), ersätter Pål Jonson (M) 

Curt Edenholm (L), ersätter Lisbeth Öjstrand (L) 

Margaretha von Wachenfeldt (S), ersätter Kerstin 

Svensson (S) 

Maryna Bialesta Vilhelm (S), ersätter Linda 

Hjalmarsson Fjeldstad (S) 

Irene Söderström (S), ersätter Göran Andersson 

(S) 

Frida Hagström (SD), ersätter Kerstin Nord (SD) 

Maria Strand (V) ersätter Christina Wallin 

Ohlsson (V) 

Ann Garin (SD) ingen ersättare 

Leif Hansson (-) ingen ersättare 
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KF § 51 Dnr KS 2018/23-101 

Allmänhetens frågestund 

Sammanfattning 

Ingen fråga ställdes. 
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KF § 52 Dnr KS 2018/321-100 

Föredrag Oslo-Sthlm 2.55 

Kommunfullmäktiges beslut 

Kommunfullmäktige tackar Jonas Karlsson för föredraget, samt beslutar att 

enhälligt anta en skrivelse som stödjer initiativet Oslo-Sthlm 2.55.  

Sammanfattning 

Jonas Karlsson som är VD för Oslo-Sthlm 2.55 AB informerar om deras 

arbete. Bolaget har till syfte att påskynda utbyggnaden av bättre tågtrafik 

mellan Oslo och Stockholm och på delsträckorna där emellan. 
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KF § 53 Dnr KS 2018/25-101 

Interpellationsdebatt om buller i innerstaden, Barbara 
Hinsch (MP) 

Kommunfullmäktiges beslut 

Kommunfullmäktige tar del av frågan och svaret och lägger den till 

handlingarna. 

Sammanfattning 

Barbara Hinsch (MP) har inkommit med en interpellation angående buller i 

innerstaden, ställd till Peter Söderström (S), där hon undrar varför de boende 

i innerstaden som känner sig störda av hög musik inte får någon hjälp. Hon 

undrar även vilka beslut som behövs för att en viss inskränkning av trafiken 

ska kunna göras på kvälls- och nattetid och om kommunen gjort 

bullermätningar, samt om det finns en utredning om förutsättningarna att 

införa lokala regleringar för fordonstrafik. Slutligen menar Barbara att den 

enda lösningen på problemet är att få till en lagändring så att de kan få 

direkta böter och hon vill veta vad hon som politiker kan göra för att skynda 

på den processen. 

 

Peter Söderström (S) besvarar Barbaras frågor och svarar hon kan prata 

med Miljöpartiets riksdagsledamöter, om att få till en lagändring. Den 11 

april hålls ett möte med politiskt sakkunnig på Justitiedepartementet i frågan. 

Det är flera städer som har samma problem som Arvika och alla 

är samstämmiga i att det behövs en lagändring. Genom att alla partier är med 

och påverkar sina riksdagsledamöter, så menar Peter att man 

förhoppningsvis kan få en lagändring till stånd.   

Beslutsunderlag 

Barbara Hinschs (MP) interpellation den 20 januari 2018 

Peter Söderströms (S) interpellationssvar den 26 februari 2018 

 

Under överläggningen yttrar sig: Alina Koltsova (MP), Kristina Bengtsson 

Nilsson (M), Kenneth Johannesson (S), Claes Pettersson (S), Henrik 

Samuelsson (M)  
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KF § 54 Dnr KS 2018/24-101 

Enkel fråga om att söka bidrag till wifi i staden, Gösta 
Frödin (L) 

Kommunfullmäktiges beslut 

Kommunfullmäktige lägger frågan och svaret till handlingarna. 

Sammanfattning 

Enkel fråga Gösta Frödin (L) frågar om Arvika kommun kommer 

att söka det EU-bidrag som finns, för att skapa ett öppet och gratis wifi 

någonstans i centrala Arvika.  

 

Peter Söderström (S) svarar att det arbetas med den här frågan. En ansökan 

av EU-bidraget har registrerats. Om kommunen skulle beviljas bidrag, så 

har man ett och ett halvt år på sig att slutföra arbetet med att skapa ett öppet 

och gratis wifi någonstans i centrala Arvika. 

Beslutsunderlag 

Gösta Frödins (L) fråga den 26 mars 2018 

Peter Söderströms (S) svar den 26 mars 2018 
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KF § 55 Dnr KS 2018/24-101 

Enkel fråga om asylsökande ungdomar, Barbara Hinsch 
(MP) 

Kommunfullmäktiges beslut 

Kommunfullmäktige lägger frågan och svaret till handlingarna. 

Sammanfattning 

Barbara Hinsch (MP) ställer en enkel fråga till Aina Wåhlund (S) om det 

är sant att asylsökande stängs av från gymnasieskolan för att deras ålder 

upphöjs. Hon undrar vidare om det är sant att Överförmyndarnämnden i 

Arvika anser att åldersuppskrivningar inte är giltiga, och om så är fallet, 

varför har man då avhyst ungdomarna från HVB-hemmen. Barbara undrar 

även om det stämmer att kommunen betalar hyra för HVB-hemmet i Edane 

fram till den 1 juli, trots att hemmet är stängt. Slutligen frågar hon om det 

stämmer att ungdomar som fyllt 18 år inte kan söka till gymnasieskolan, 

och om detta beror på ett beslut som är taget i Sunne kommun.  

 

Aina Wåhlund (S) svarar att hon anser att det är olyckligt med alla 

dessa spekulationer. På onsdag den 28 mars bjuder kommunen in till en 

presskonferens, för att berätta hur den korrekta informationen ser ut gällande 

dessa ungdomar och gymnasieskolan. 

 

Aina besvarar frågorna enligt följande: de ungdomar som varit inskrivna på 

en skola inom Arvika kommun, senast den 7 februari 2018 och som inte har 

fyllt 18 år, har rätt att söka till gymnasiet. Ansökningsmöjligheten för dessa 

ungdomar har förlängts till den 9 maj. 

 

Alla asylsökande barn måste ha ett giltigt LMA-kort som visar deras ålder. 

Kommunen kan inte bedöma deras ålder på annat sätt än utifrån LMA-

korten.    

 

Alla ungdomarna söker på sina betyg och i juni ges svar om de kommer in på 

de program de sökt.  

 

De asylsökande ungdomarna får inte ha fyllt 18 år innan ansökan till 

gymnasiet görs. För svenska elever gäller en 19-års gräns. Arvika kommun 

önskade att en 19-års gräns även skulle gälla för de asylsökande 

ungdomarna, men inte alla kommuner i Värmland gick med på det. Sunne 

var en av flera kommuner som sa nej. 
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KF § 55 forts. 

 

Vad gäller HVB-hemmet i Edane, så stämmer det att kommunen betalar hyra 

där till den 1 juli. 

 

Slutligen gällande frågan om Överförmyndarnämnden, så svara Aina att hon 

inte har någon kunskap om deras syn på åldersbedömningar. 

Beslutsunderlag 

Barbara Hinsch (MP) fråga den 26 mars 2018 

Aina Wåhlunds (S) svar den 26 mars 2018 
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KF § 56 Dnr KS 2017/104-310 

Samverkan med Eda kommun inom gator och vägar, 
VA och renhållning 

Kommunfullmäktiges beslut 

Kommunfullmäktige beslutar att ge Arvika Stadshus AB i uppdrag att bilda 

ett med Eda kommun gemensamägt bolag för drift och skötsel av Vatten och 

avlopp, Renhållning och Gata. 

 

Kommunfullmäktige beslutar om bolagsordning och aktieägaravtal för det 

gemensamägda bolaget enligt bifogade förslag och att uppdra åt Arvika 

Stadshus AB att tillsammans med Eda kommun upprätta ägardirektiv, 

arbetsordning för styrelsen, VD-instruktion samt uppdragsbeskrivningar, 

med det tillägget, att det i uppdraget även ska ingå att Arvika Stadshus AB 

tillsammans med Eda kommun reglerar formerna för utveckling samt 

avveckling av verksamheten i det gemensamägda bolaget.   

Reservation 

Jan Westergren (M), Henrik Samuelsson (M), Kristina Bengtsson Nilsson 

(M), Sven-Inge Eriksson (M), Jan Wettmark (M), Peter Joensuu (M), Börje 

Wahlund (M), Karl-Erik Hylén (SD) och Christopher Jakobsson (KD) 

reserverar sig mot beslutet till förmån för yrkande om återremiss av ärendet.   

Sammanfattning 

Arvika och Eda kommuner för kontinuerliga diskussioner om möjligheter till 

samverkan inom olika områden. Samverkan om drift och skötsel av 

verksamheterna gator och vägar, vatten och avlopp och renhållning har 

utretts. 

 

Arbetet har bestått av inventering och kartläggning av respektive kommuns 

verksamheter inom nämnda områden. Arbetet har genomförts gemensamt 

mellan Kommunförvaltningen i Arvika, Arvika Teknik AB och 

Samhällsbyggnadsverksamheten inom Eda kommun. Kartläggningen har 

dokumenterats i en rapport och redovisats i kommunernas respektive 

kommunfullmäktige under januari 2017. 

 

Vid samma kommunfullmäktige beslutades att ge förvaltningen uppdrag att 

gå vidare och mer i detalj undersöka möjligheterna till samverkan samt 

föreslå hur samverkan skulle kunna organiseras. 

 

Slutsatsen är att en samverkan är mycket intressant och kan leda till högre  
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KF § 56 forts. 

 

kvalitet på de tjänster som utförs, en mer kostnadseffektiv drift, en stabilare 

ekonomi och mindre risk för stora avgiftsökningar, än om varje kommun gör 

det var för sig. Parterna blir bättre rustade för att möta ökande krav samt att 

det finns bättre förutsättningar för att hålla spetskompetens i en större 

organisation. Det vill säga, en mindre sårbar organisation, med högre 

driftsäkerhet som bedöms ge möjlighet att utveckla servicen till 

kommunernas invånare. 

 

Samverkan organiseras lämpligen genom bildande av ett gemensamägt 

aktiebolag som via uppdragsbeskrivningar från respektive huvudman driftar 

och sköter de aktuella verksamheterna i båda kommunerna. 

Beslutsunderlag 

Kommunförvaltningens tjänsteskrivelse den 19 oktober 2017  

Förslag till bolagsordning den 11 oktober 2017 

Förslag till aktieägaravtal den 11 oktober 2017 

PM Samverkan Arvika-Eda om VA, Renhållning och Gata den 11 oktober 

2017 

Kommunförvaltningens tjänsteskrivelse den 12 januari 2017 

Rapport inventering och kartläggning den 11 januari 2017  

Minnesanteckningar från möte med de fackliga organisationerna den 8 

december 2016 

Kommunledningsutskottets protokoll den 19 februari 2018, § 23 

Kommunstyrelsens protokoll den 12 mars 2018, § 49  

 

Under överläggningen yttrar sig: Henrik Samuelsson (M), Lisa Levin (S), 

Barbara Hinsch (MP), Kristina Bengtsson Nilsson (M), Börje Wahlund (M), 

Gösta Frödin (L), Peter Söderström (S), Sten Fransson (S), Per-Olov Ålander 

(C)  

Yrkande 

Fullmäktige ajourneras i 5 minuter kl. 21.25–21.30. 

 

Henrik Samuelsson (M) yrkar återremiss av ärendet för att komplettera 

aktieägaravtalet med en skrivning om vad som ska gälla om någon part vill 

säga upp avtalet och samarbetet i det gemensamma bolaget, på annan grund 

än vad som står i det nuvarande förslaget till aktieägaravtal. 

Lisa Levin (S) yrkar bifall till Kommunstyrelsens förslag till beslut 

Barbara Hinsch (MP) yrkar bifall till Kommunstyrelsens förslag till beslut 

Kristina Bengtsson Nilsson (M) yrkar återremiss med hänvisning till Henrik 

Samuelssons (M) yrkande 
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KF § 56 forts. 

 

Börje Wahlund (M) yrkar återremiss  

Peter Söderström (S) yrkar bifall till Kommunstyrelsens förslag till beslut, 

med följande tilläggsyrkande till beslutet: att i uppdraget ska även ingå att 

Arvika Stadshus AB tillsammans med Eda kommun reglerar formerna för 

utveckling samt avveckling av verksamheten i det gemensamägda bolaget.  

Per-Olov Ålander (C) yrkar bifall till Kommunstyrelsens förslag till beslut, 

med Peter Söderströms (S) tilläggsyrkande  

Propositionsordning 

Ordföranden frågar Kommunfullmäktige om ska frågan avgöras idag, och 

finner att Kommunfullmäktige beslutar att ärendet ska avgöras idag. 

 

Omröstning begärs. Kommunfullmäktige godkänner följande beslutsgång: 

 

Handuppräckning för att ärendet ska avgöras idag 

Handuppräckning för återremiss av ärendet 

  

Ordföranden finner att Kommunfullmäktige beslutar att ärendet ska avgöras 

idag.  

Beslutet skickas till 

Kommundirektören  

Bitr. kommundirektören 

Ordförande, Arvika Teknik AB  

VD, Arvika Teknik AB 
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KF § 57 Dnr KS 2017/686-700 

Ej verkställda beslut, kvartal 4   

Kommunfullmäktiges beslut 

Kommunfullmäktige tar del av rapporten ej verkställda beslut 

avseende fjärde kvartalet 2017 och lägger den med godkännande till 

handlingarna. 

Sammanfattning 

Enligt socialtjänstlagen 16 kap. 6h § och 28 f-g §§ ska socialtjänsten och 

verksamheten lämna en rapport till kommunfullmäktige över hur många 

gynnande beslut enligt 4 kap 1 § Socialtjänstlagen och 9 § LSS, som inte 

verkställts inom tre månader från dagen för respektive beslut. Motsvarande 

rapporteringsskyldighet gäller för beslut som inte verkställts på nytt inom tre 

månader efter det att verkställigheten avbrutits. Rapporterna skickas som e-

tjänst till Inspektionen för vård och omsorg. 

 

Under fjärde kvartalet 2017 har verksamheten Vård och omsorg 13 ej 

verkställda beslut att rapportera enligt 4 kap 1 § och rapportering enligt 16 

kap 6f § socialtjänstlagen samt 17 beslut enligt 9 § och rapportering enligt 28 

f-g §§ lagen om stöd och service till vissa funktionshindrade. 

 

Under fjärde kvartalet 2017 har verksamheten Lärande och stöd två ej 

verkställt beslut att rapportera enligt 4 kap 1 § och rapportering enligt 16 

kap. 6 f § socialtjänstlagen. 

Beslutsunderlag 

Sammanställning av ej verkställda beslut för Vård och omsorg, kvartal 4 den 

9 februari 2018 

Sammanställning av ej verkställda beslut för Lärande och stöd - kvartal 4 

den 9 februari 2018 

Utskottet vård och omsorgs protokoll den 15 februari 2018, § 12 

Utskottet lärande och stöds protokoll den 21 februari 2018, § 21 

Kommunstyrelsens protokoll den 12 mars 2018, § 51 
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KF § 58 Dnr KS 2018/294-246 

Ansökan och förslag till ny belägenhetsadress för 
fritidshus, Allstakan 1:151 

Kommunfullmäktiges beslut 

Kommunfullmäktige beslutar att fastställa ny belägenhetsadress Allstakan 

Lillebo 1 för fastigheten Allstakan 1:151. 

Sammanfattning 

Per Skoglund ansöker och lämnar förslag till ny belägenhetsadress till 

fastigheten Allstakan 1:151. Förslag till ny belägenhetsadress är Allstakan 

Lillebo 1. 

Motivering: På fastigheten står idag ett gammalt litet hus eller skogskoja som 

i folkmun alltid kallats Lillebo. Eftersom fritidshuset ska stå på samma plats 

är det självklara namnet Lillebo. 

Beslutsunderlag 

Per Skoglunds ansökan den 13 januari 2018 

Karta och befintliga adresser den 27 februari 2018 

Kommunledningsstabens tjänsteskrivelse den 27 februari 2018 

Namnberedningens protokoll den 8 mars 2018, § 2 

Beslutet skickas till 

Per Skoglund 

Räddningstjänsten 

Kartingenjören 
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KF § 59 Dnr KS 2018/302-246 

Ansökan och förslag till ny belägenhetsadress för 
bostadshus, Västra Olebyn 1:30 

Kommunfullmäktiges beslut 

Kommunfullmäktige beslutar att fastställa ändrad belägenhetsadress Olebyn 

Kullen 1 för fastigheten Västra Olebyn 1:30. 

Sammanfattning 

Björn Kohlberg och Suzanna Nilsson ansöker och lämnar förslag till ändrad 

belägenhetsadress för fastigheten Västra Olebyn 1:30. Den nuvarande 

belägenhetsadressen är Olebyn Gamla skolan 1 och föreslagen ny 

belägenhetsadress är Olebyn Kullen 1. 

 

Motivering: Den gamla adressen ligger på fel stuga. Mitt hus heter 

egentligen Lärarbostaden. Då det inte varit en lärarbostad på säkert 50 år, vill 

vi byta till Kullen. Detta passar bra då stugan står på en kulle. 

 

Mitt emot detta hus ligger det som tidigare varit skola, den har också 

fungerat som bygdegård, men troligtvis inte längre.  

Beslutsunderlag 

Björn Kohlbergs ansökan den 28 februari 2018 

Karta och befintliga adresser den 28 februari 2018 

Kartbilder äldre för referens den 28 februari 2018 

Kommunledningsstabens tjänsteskrivelse den 28 februari 2018 

Namnberedningens protokoll den 8 mars 2018, § 3 
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Sammanträdesdatum  

 Kommunfullmäktige 2018-03-26  

    

 

 

Justerandes sign   Utdragsbestyrkande 
    

 

 

KF § 60 Dnr KS 2018/333-008 

Medborgarförslag om boende för äldre, remiss 

Kommunfullmäktiges beslut 

Medborgarförslaget remitteras till Kommunstyrelsen för beredning. 

Sammanfattning 

Åke Nilsson inkommer med ett medborgarförslag med förslag på hur Arvika 

kommun skulle kunna underlätta för äldre att flytta till ett gemensamt 

lägenhetshus i Edane. 

Beslutsunderlag 

Åke Nilssons medborgarförslag den 6 mars 2018 
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Sammanträdesdatum  

 Kommunfullmäktige 2018-03-26  

    

 

 

Justerandes sign   Utdragsbestyrkande 
    

 

 

KF § 61 Dnr KS 2018/233-008 

Medborgarförslag om nya skallkrav vid upphandling av 
tjänster i Arvika Kommun, remiss 

Kommunfullmäktiges beslut 

Medborgarförslaget remitteras till Kommunstyrelsen för beslut. 

Sammanfattning 

Lars Ensson inkommer med ett medborgarförslag med förslag på nya 

skallkrav vid upphandling av transporttjänster i Arvika kommun. 

Beslutsunderlag 

Lars Enssons medborgarförslag den 14 februari 2018 

Bilagor till medborgarförslag samt bilder den 14 mars 2018 
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Sammanträdesdatum  

 Kommunfullmäktige 2018-03-26  

    

 

 

Justerandes sign   Utdragsbestyrkande 
    

 

 

KF § 62 Dnr KS 2018/352-101 

Ny ersättare i Kommunfullmäktige efter Cecilia Mtuya 
(S), ny ersättare är Linda Hansen Grundel (S) 

Kommunfullmäktiges beslut 

Länsstyrelsens protokoll läggs till handlingarna. 

Sammanfattning 

Länsstyrelsen beslutade den 10 mars 2018 att utse Linda Hansen Grundel till 

ny ersättare i Kommunfullmäktige för Socialdemokraterna, från och med 

den 10 mars 2018 till och med den 14 oktober 2018.  

Beslutsunderlag 

Länsstyrelsens protokoll den 10 mars 2018 
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Sammanträdesdatum  

 Kommunfullmäktige 2018-03-26  

    

 

 

Justerandes sign   Utdragsbestyrkande 
    

 

 

KF § 63 Dnr KS 2018/351-101 

Ny ersättare i Kommunfullmäktige efter Anna Karlsson 
Gurnett (S), ny ersättare Tommy Brever (S) 

Kommunfullmäktiges beslut 

Länsstyrelsens protokoll läggs till handlingarna. 

Sammanfattning 

Länsstyrelsen beslutade den 10 mars 2018 att utse Tommy Brever till 

ny ersättare i Kommunfullmäktige för Socialdemokraterna, från och med 

den 10 mars 2018 till och med den 14 oktober 2018.  

Beslutsunderlag 

Länsstyrelsens protokoll den 10 mars 2018 

 



 

 

Sammanträdesprotokoll 20 (21) 

Sammanträdesdatum  

 Kommunfullmäktige 2018-03-26  

    

 

 

Justerandes sign   Utdragsbestyrkande 
    

 

 

KF § 64 Dnr KS 2017/1057-007 

Svar på revisionsrapport avseende 
upphandlingsprocessen, för kännedom 

Kommunfullmäktiges beslut 

Kommunfullmäktige tar del av informationen. 

Sammanfattning 

Revisorerna har med stöd av KPMG genomfört en granskning avseende 

kommunens upphandlingsprocess. Den samlade bedömningen är att ”det 

finns ramar som borgar för en god hantering av upphandling och inköp. För 

att ytterligare säkerställa att arbetet med upphandlingar sker på ett 

tillfredställande vis och att den interna kontrollen stärks rekommenderar 

revisorerna kommunstyrelsen följande utvecklingsområden; Dels att se över 

och minska antalet personer som har rätt att handla för kommunens räkning, 

dels att de rekommenderar att kommunstyrelsen stärker den interna 

kontrollen avseende inköp samt säkerställer att kontering av inköp sker enligt 

fastställd kodplan. 

 

Förslaget är att en årlig genomgång över antalet medarbetare som har rätt att 

göra inköp sker. Vidare att internkontrollplanen kompletteras med en 

stickprovsgranskning avseende rätt kontering då detta är en viktig 

förutsättning för rättvisande räkenskaper. 

 

Kommunstyrelsen beslutade att göra en årlig genomgång över antalet 

medarbetare som har rätt att göra inköp. Vidare kompletteras 

Internkontrollplanen med en stickprovsgranskning avseende rätt kontering då 

detta är en viktig förutsättning för rättvisande räkenskaper. 

Beslutsunderlag 

Granskning avseende upphandling den 7 juni 2017 

De förtroendevalda revisorerna missivskrivelse den 29 augusti 2017 

Ekonomistabens tjänsteskrivelse den 12 februari 2018 

Protokoll Kommunledningsutskottet den 19 februari, § 24 

Kommunstyrelsens protokoll den 12 mars 2018, § 48 
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Sammanträdesdatum  

 Kommunfullmäktige 2018-03-26  

    

 

 

Justerandes sign   Utdragsbestyrkande 
    

 

 

KF § 65 Dnr KS 2018/25-101 

Interpellation om utvärdering av kommunens 
bolagsverksamhet, Jan Wettmark (M) 

Kommunfullmäktiges beslut 

Kommunfullmäktige noterar att interpellationen har inkommit och 

den kommer att besvaras. 

Sammanfattning 

Jan Wettmark (M) har inkommit med en interpellation om utvärdering av 

kommunens bolagsverksamhet. 

 
 


